
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 13. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 172

Kan ministeren bekræfte, at der allerede før folketingsvalget var igangsat arbejdet med

en orientering af Folketinget om sagen vedrørende langsommelig styrelseshåndtering af

en Landsretsdom fra 2018? Og i bekræftende fald bedes ministeren oplyse, hvorfor der

skulle gå adskillige måneder, før ministeren valgte at orientere Folketingets partier med

kun én dags varsel om en sag, som ministeren selv har betegnet som en sag, der “ha-

ster” og “er meget alvorlig”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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